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Dato: 23. februar 2009 

 

 

 

Under henvisning til Folketingets Socialudvalgs brev af 26. januar 2009 

følger hermed velfærdsministerens endelige svar på spørgsmål nr. 169 

(SOU Alm. del) stillet af Mette Frederiksen (S). 

 

 

 

 

Spørgsmål nr. 169: 

 

”Hvad mener ministeren er forklaringen på at antallet af brugere af forsorgs-

hjem og herberg ikke er faldet i perioden fra 2006-2007?” 

 

 

Svar: 

 

Antallet af brugere af forsorgshjem og herberger har over en længere årræk-

ke ligget stabilt mellem 6.600-7.000 om året, ligesom antallet af pladser, som 

boformerne råder over, har været stort set uændret.  

 

Jeg skal samtidig henvise til mit svar på spørgsmål nr. 167. 
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